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Székelyudvarhely sportstratégiájának fő pilléreit alkotják az iskolás- és utánpótlássportok,
valamint a szabadidő- és tömegsportok. Bunta Levente, aki egyben a Székelyudvarhelyi
Sportért Alapítvány
elnöke és 
Benedek Árpád Csaba
önkormányzati képviselő egy megbeszélésre hívta össze városunk iskoláinak testnevelő
tanárait.

  

Székelyudvarhely város a lakók életminőségének javítása, a közegészségügyi mutatók pozitív
befolyásolása és a település jó hírnevének öregbítése céljából prioritásként határozza meg a
tömegsport, az utánpótlás-nevelés és a versenysport különféle sportágak szerinti támogatását.
Az iskolai, ún. oktatott sport mind a tömegsport, mind a versenysport fejlődését hivatott
egyaránt segíteni. A különböző sportágak iránt fokozott érdeklődést mutató gyerekek és fiatalok
intenzívebb képzése által biztosítható az egymást követő, egymást motiváló generációk
sorozata.
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  2010-ben a Székelyudvarhelyi Polgármesteri Hivatal több iskola sportpályájának a felújítását iselvégezte (Benedek Elek Líceum, Tompa László Általános Iskola, Eötvös JózsefSzakközépiskola), majd városunk polgármestere egyezséget kötött az iskolaigazgatókkal, hogya pályákat a tanórákon kívül is kinyitják a diákoknak. A következő iskolakezdésre befejeződik aBányai János Műszaki Kollégium sporttermének az építése, valamint a Bethlen-negyedben acsorgó feletti pálya is készen áll, hogy a gyerekek birtokukba vegyék.  A megbeszélés fő témája volt az osztály- és iskolák közti bajnokságok megszervezéselabdarúgásban, kézilabdában, kosárlabdában, asztaliteniszben, atlétikában, valamint síelésben.Az elkövetkező hónapokban sorra kerülő versenyeken a legtöbb sportolót megmozgató,legszínvonalasabb bajnokságot megszervező iskolákat a Polgármesteri Hivatal és aSzékelyudvarhelyi Sportért Alapítvány sportszervásárlási utalványban részesíti.  A megbeszélésen részt vett Bartus Attila, a Székelyudvarhelyi Sportiskola aligazgatója,szakos tanfelügyelő is, aki támogatásáról biztosította a kezdeményezőket és a tanárokat.Sajtóközlemény  
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